
Rada Gminy Miedźno
Komisja Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa

Protokół nr 11/2019

XI Posiedzenie w dniu 12 grudnia 2019 
Nagranie z posiedzenia dostępne jest w serwisie YouTube na kanale Gmina Miedźno. 
Obrady rozpoczęto 12 grudnia 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:22 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 6 członków.
Obecni:
1. Anna Chudaszek
2. Elżbieta Makles
3. Konrad Puchała
4. Agnieszka Szczypiór
5. Małgorzata Szymonik
6. Czesław Trzepizur
7. Piotr Wawrzyniak
Goście:
1. Grażyna Borycka – Skarbnik
2. Dariusz Nowak – Inspektor w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  przywitania  obecnych  na  posiedzeniu  radnych  i  gości  dokonał 
przewodniczący Konrad Puchała. Przedstawił proponowany porządek obrad.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Opracowanie planu pracy Komisji na 2020 rok.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał.
4. Sprawy różne.
5. Zakończenie posiedzenia komisji.

Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Anna Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad Puchała,  Małgorzata  Szymonik,  Czesław Trzepizur,  Piotr 
Wawrzyniak
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Porządek obrad został przyjęty.

2. Opracowanie planu pracy Komisji na 2020 rok.
Przewodniczący Puchała przedstawił propozycje planu pracy Komisji na 2020 rok. 
Radny Wawrzyniak zaproponował dodanie do planu pracy informacji Nadleśnictwa Kłobuck, dotyczącej 
utrzymania koron drzew, w ciągu dróg publicznych.
Radny Trzepizur zaproponował, aby ten punkt dotyczył komisji wyjazdowej.
Przewodniczący Puchała powiedział, że ta tematyka może zostać ujęta w kwietniu. Dodał, że w trakcie 
roku można zmienić termin komisji wyjazdowej. 
Radna Szymonik zaproponowała, aby dodać punkt związany z komunikacją gminną.
Przewodniczący Puchała zaproponował, aby ten temat został omówiony w styczniu.
O godz. 13.05 Przewodniczący ogłosił przerwę na wprowadzenie zmian do planu pracy.
O godz. 13.13 Przewodniczący wznowił posiedzenie Komisji. 
Przewodniczący Puchała poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany planu pracy Komisji na 2020 
rok. 
Głosowano wniosek w sprawie:



zmiana planu pracy komisji poprzez dodanie do planu pracy punktu w miesiącu kwietniu: 4.3 Informacja 
Nadleśnictwa Kłobuck w sprawie utrzymania koron drzew w ciągu dróg i dróg pożarowych (komisja 
wyjazdowa). 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Anna Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad Puchała,  Małgorzata  Szymonik,  Czesław Trzepizur,  Piotr 
Wawrzyniak
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący Puchała poddał pod głosowanie plany pracy Komisji na 2020 rok po zmianie. 
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie planu pracy komisji na 2020 rok po zmianie. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Anna Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad Puchała,  Małgorzata  Szymonik,  Czesław Trzepizur,  Piotr 
Wawrzyniak
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Plan pracy został przyjęty.
O godz. 13.15 Przewodniczący ogłosił przerwę. Radna Chudaszek opuściła posiedzenie Komisji.
O  godz.  13.24  Przewodniczący  wznowił  posiedzenie  Komisji.  Do  obrad  Komisji  dołączyła  Skarbnik  
Grażyna Borycka. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał.
a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu gminy na 2020 rok.
Skarbnik omówiła projekt uchwały oraz prezentacje dotyczącą budżetu gminy na 2020 rok.
Przewodniczący  Puchała  nawiązując  do  dotacji  dla  Gminnego  Ośrodka  Kultury  i  biblioteki  gminnej
w kwocie 1.143,000,00 zł, zapytał czy kwota przeznaczona będzie na konkretny cel.
Skarbnik  odpowiedziała,  że  kwota  ta  dotyczy  działalności  bieżącej  Gminnego  Ośrodka  Kultury
i biblioteki gminnej. 
Przewodniczący  Puchała  nawiązał  do  kwoty  139.000,00  zł  przeznaczoną  na  utrzymanie  gotowości 
bojowej Ochotniczych Straży Pożarnych. Zapytał, czy kwota ta przeznaczona jest na zapotrzebowanie 
danych jednostek.
Skarbnik odpowiedziała, że tak.
Radna Makles zapytał o zakup sprzętu kuchennego do ZSP w Miedźnie.
Skarbnik odpowiedziała, że są to niewykorzystane środki, przeniesione na rok następny.
Wobec braku innych pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu gminy na 2020 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5)
Elżbieta Makles, Konrad Puchała, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak
NIEOBECNI (2)
Anna Chudaszek, Agnieszka Szczypiór
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
O godz. 13.45 Przewodniczący ogłosił przerwę. Skarbnik Grażyna Borycka opuściła posiedzenie Komisji.
O godz. 13.53 Przewodniczący wznowił posiedzenie Komisji.
b)  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  studium uwarunkowań  
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Miedźno.



Inspektor  Nowak  omówił  projekt  uchwały.  Wyjaśnił,  że  do  załączonej  Analizy  zmian
w zagospodarowaniu przestrzennym gminy Miedźno sporządzony zostanie projekt uchwały. 
Przewodniczący  Puchała  zapytał,  czy  plan  zagospodarowania  przestrzennego  obejmuje  całą  Gminę 
Miedźno.
Inspektor Nowak odpowiedział, że tak za wyjątkiem fragmentu znajdującego się we Władysławowie. 
Przewodniczący  Puchała  zapytał,  czy  nie  będzie  problemem  jeżeli  Komisji  zaopiniuje  przedłożony 
projekt uchwały bez projektu dotyczącego Analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy 
Miedźno.
Inspektor Nowak odpowiedział, że nie. Wyjaśnił tę kwestię. 
Przewodniczący  Puchała  stwierdził,  że  Komisja  jedynie  opiniuje  projekt  uchwały,  a  Rada  Gminy 
podejmuje decyzję. Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  studium  uwarunkowań 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5)
Elżbieta Makles, Konrad Puchała, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak
NIEOBECNI (2)
Anna Chudaszek, Agnieszka Szczypiór
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

4. Sprawy różne.
Przewodniczący  Puchała  przedstawił  pismo,  które  wpłynęło  od  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 
Komunalnej w sprawie zniesienia nazw miejscowości. 
Radni po przedstawieniu przez Inspektora Dariusza Nowaka sprawy, przystąpili do głosowania.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie wniosku Referatu Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej. 
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
PRZECIW (3)
Konrad Puchała, Małgorzata Szymonik, Piotr Wawrzyniak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Elżbieta Makles, Czesław Trzepizur
NIEOBECNI (2)
Anna Chudaszek, Agnieszka Szczypiór
Wniosek nie został przyjęty.
O godz. 14.21 posiedzenie Komisji opuścił inspektor Dariusz Nowak.

5. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodniczący Puchała zamknął posiedzenie Komisji o godz. 14.22.

Przewodniczący Komisji
(-) Konrad Puchała

 

Przygotował(a): Joanna Dąbrowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


